
PŘEDNÁŠKA KOREANISTKY ANNY ŠEDÉ 

Dne 18. října 2022 jsme měli možnost poslechnout si přednášku Anny Šedé, absolventky našeho 

gymnázia a studentky koreanistiky na FF UK v Praze. Přednáška se konala v odpoledních hodinách 

v učebně fyziky, mezi posluchači byly vidět jak tváře pedagogů a studentů GVM, tak i dalších 

návštěvníků, které toto poměrně nevšední téma zaujalo a přišli se dozvědět více.  

První část byla věnovaná Aniččinu studijnímu programu v Jižní Koreji, jehož měla možnost se 

účastnit letos na jaře. Dozvěděli jsme se všechno od systému kampusu, přes průběh zkoušek 

a školních akcí, až po tehdejší vliv koronaviru na studentský život.  

Druhá část byla více zaměřena na jihokorejské památky, kulturu a osobní poznatky, které za těch 

několik pár měsíců nasbírala. Došlo tak třeba na porovnávání korejského a českého piva nebo 

zážitky s jihokorejskými babičkami. Výklad byl doplněn prezentací s obrázky a videi, jež podávaly 

skvělý obrázek toho, co nám bylo představováno. 

Aniččin projev byl po celou dobu velice kultivovaný a přednáška se nesla v přátelském a zábavném 

duchu. Na závěr padlo pár dotazů týkajících se např. kulturních rozdílů, jihokorejského školního 

systému či etikety. Zlatým hřebem byla krátká, ale o to zajímavější jazyková ukázka Aniččiny 

korejštiny. Obecenstvo ji odměnilo zaslouženým hlasitým potleskem. Po příjemně stráveném 

odpoledni pak domů všichni odcházeli plni dojmů a obohaceni o spoustu nových informací. 

Nina Geisselreiterová 

 

 



 

 


